
 

Rondvraag voor de commissie ruimte 

 

Aan de voorzitter van de commissie Ruimte; 

Naaldwijk; 15 juni 2020 

 

Geachte voorzitter, 

De fractie van GemeenteBelang Westland | GBW is benaderd door inwoners uit ’s-

Gravenzande over het onderhoud van het park aangrenzend aan de 

Nachtegaallaan / Merellaan - 's-Gravenzande 

Bewoners beklagen zich over het onderhoud, of beter het niet onderhouden van het 

park. Het snoeiwerk laat danig te wensen over evenals het onkruid dat werkelijk door 

het hele park heen woekert.  

In het verleden werden de paden regelmatig gesnoeid zodat je zonder schrammen op te 

lopen door het park kon, nu lijkt het alsof er minder vaak gesnoeid wordt en het 

onderhoud van het prak tot een minimum is beperkt. Ook het zwerfafval neemt hand 

over hand toe. 

Dit brengt ons tot de volgende vragen  

 Klopt het dat de frequentie van onderhoud is verminderd? 

 Is de wethouder namens het college bereid om op zeer korte termijn het park 

onderhanden te laten nemen, te snoeien, onkruid laten verwijderen en zwerfafval 

te laten verwijderen? 

 Is de wethouder het met de fractie van GBW eens dat het aangezicht van het park 

bij deze wijze van onderhouden er slechter van wordt, zo ja wat kan en wil de 

wethouder hier aan gaan doen. 

 

Namens de fractie van GemeenteBelang Westland 

 

Joep van Veen 

Remmert Keizer 
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